

# 遊·藝·享·樂·東華村

Community Day @ Tung Wah Village

東華三院150周年 TWGHs 150th Anniversary

## 網上問答遊戲獎品名單

Online Quiz Prize List

網上音樂會  
Online Concert

2021.3.27 星期六  
Saturday  
16:30 - 18:00



首150位\*順序集齊於網上音樂會期間畫面上出現的指定數字、字母或符號，並答中遊戲網頁所有問題的參加者，將可獲得豐富禮品：

Be the **first 150 participants**\* to collect the numbers, alphabets or characters in appearance order shown on the screen during the Online Concert, and correctly answer all questions online to win the fabulous prizes:

**2-3 獎 Prize**

iPad  
+  
東華三院150周年紀念福袋  
TWGHs 150th Anniversary  
Lucky Bag

價值 Value **HK\$3,999**

**大獎 Grand Prize**

iPhone 12 (128GB)  
+  
東華三院150周年紀念福袋  
TWGHs 150th Anniversary  
Lucky Bag

價值 Value **HK\$7,899**

**4-10 獎 Prize**

\$1,000 百貨公司現金禮券  
Department Store Cash Coupon  
+  
東華三院150周年紀念福袋  
TWGHs 150th Anniversary  
Lucky Bag

價值 Value **HK\$1,600**



**11-50 獎 Prize** 東華三院150周年紀念福袋  
TWGHs 150th Anniversary Lucky Bag

價值 Value **HK\$600**

包括限量NONOPANDA公仔一對(造型隨機)、紀念版口罩乙盒(Level 3)、機構版八達通(HK\$50儲值額)及口罩套(顏色隨機)  
Including NONOPANDA doll (1 set of 2 random characters), Anniversary Medical Mask (Level 3), Corporate Octopus with HK\$50 stored value and mask folder (in random color)

**51-70 獎 Prize**

東華三院150周年1:76九巴丹尼士歐盟第五代環保巴士12.8米雙層巴士模型  
TWGHs 150th Anniversary 1:76  
KMB Dennis Enviro 500 Facelift Turbo Euro V 12.8M Bus Model

價值 Value **HK\$400**



**71-100 獎 Prize** 東華三院150周年健康福袋  
TWGHs 150th Anniversary Good for Health Bag

價值 Value **HK\$200**

包括限量NONOPANDA公仔一對(造型隨機)、東華三院Level 2口罩、口罩套(顏色隨機)及運動冰巾  
Including NONOPANDA doll (1 set of 2 random characters), TWGHs Medical Mask (Level 2), mask folder (in random color) and ice towel

**101-150 獎 Prize** 東華三院歷史文化活動二人通行證  
TWGHs Historical Activity Pass for 2

創活 Café HK\$20現金券  
MM<sup>2</sup> Café HK\$20 Cash Voucher + 周年文具套裝  
Anniversary Stationery Set

價值 Value **HK\$150**



遊戲網頁開放時間  
Game Page goes live

2021.3.27 18:00 - 2021.3.29 18:00  
[www.tungwah.org.hk/tungwah150](http://www.tungwah.org.hk/tungwah150)

得獎名單將於2021年3月31日(星期三)在東華三院Facebook專頁公佈，得獎者將由專人以電郵通知領獎安排  
List of winners will be announced on TWGHs Facebook Fan Page on Wednesday, 31 March 2021, and winners will be contacted for prize collection by email.

\*按本院伺服器接收遞交資料之時間為準，如有任何爭議，東華三院將保留最終決定權  
Submission time is based on the time of receipt by the server of Tung Wah Group of Hospitals. In case of disputes, TWGHs reserves the rights for final decision.

